

Title (en)
Watertight lighting fitting for tubular lamps.

Title (de)
Wasserdichte Leuchte für Rohrlampen.

Title (fr)
Appareil d'éclairage étanche pour lampes tubulaires.

Publication
EP 0054595 A1 19820630 (FR)

Application
EP 80401841 A 19801222

Priority
EP 80401841 A 19801222

Abstract (en)
In a watertight light fitting for tubular lamps (11), consisting of a casing covered with a diffuser, which elements are applied against each other via a joint (4), the casing and diffuser assembly consists of a first profiled section (1) with the approximate shape of a U open at both ends, of a second profiled section (2) made from transparent and/or translucent material, in the approximate shape of a U open at both ends, and of two end covers (3). The ends of the branches of the U of the said first (1) and second (2) profiled sections are designed in order each to have a longitudinal claw (5, 6) permitting their reciprocal engagement and ensuring leaktightness by virtue of a pressure caused by a certain elastic deformation of at least one of the two profiled sections (1, 2). <IMAGE>

Abstract (fr)
Dans un appareil d'éclairage étanche pour lampes tubulaires (11) constitué d'un boîtier recouvert d'un diffuseur appliqués l'un sur l'autre par l'intermédiaire d'un joint (4), l'ensemble boîtier et diffuseur est constitué par un premier profilé (1) approximativement en forme d'U ouvert aux deux extrémités, par un deuxième profilé (2) en matière transparente et/ou translucide, approximativement en forme d'U ouvert aux deux extrémités, et par deux couvercles (3) d'extrémité. Les extrémités des branches de l'U des dits premier (1) et deuxième (2) profilés sont agencés pour présenter chacune une griffe longitudinale (5, 6) permettant leur engagement réciproque et assurant l'étanchéité grâce à une pression due à une certaine déformation élastique d'au moins un des deux profilés (1, 2).

IPC 1-7
F21S 3/02; F21V 31/00; F21V 17/00

IPC 8 full level
F21S 8/00 (2006.01); **F21V 15/01** (2006.01); **F21V 15/015** (2006.01); **F21V 17/16** (2006.01); **F21V 23/02** (2006.01); **F21V 31/00** (2006.01); **F21Y 103/00** (2016.01)

CPC (source: EP US)
F21V 15/013 (2013.01 - EP); **F21V 15/015** (2013.01 - EP US); **F21V 17/164** (2013.01 - EP); **F21V 23/026** (2013.01 - EP); **F21V 31/00** (2013.01 - EP); **F21Y 2103/00** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)
• FR 2122501 A1 19720901 - GRECO FABBRICA ITAL APPA
• DE 1054173 B 19590402 - LICENTIA GMBH
• GB 916156 A 19630123 - ASS ELECT IND

Cited by
EP1635111A3; EP0392136A3; DE3520741A1; GB2338545A; US6135613A; GB2338545B; DE3603264A1; US4965875A; US5169227A; FR2704626A1; EP3653925A1

Designated contracting state (EPC)
BE DE FR GB IT SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0054595 A1 19820630

DOCDB simple family (application)
EP 80401841 A 19801222